
Volilna konferenca ZB Šentvid

Nalog ne bo zmanjkalo
Na volilni konferenci ZB Šentvid, ki je bila.

decembra lani, smo slišali poročilo predsednika
Skočirja, v katerem je precej kritično ocenil delo
organizacije. Poročal je o zadanih nalogah tned
dvema konferencama, pa tudi nakazal delo in
probleme, ki organizacijo še čakajo. V šentvidu
šteje organizacija 274 članov, od tega je 68 čla-
nov ZK, 35 vojaških vojnih invalidov in veliko
bolnih.

Kljub starosti članstva pa je ZB po šolah organizi-
rala deset predavanj na temo NOB, sodeluje z vo-
jašnico Boris Kidrič v Šentvidu, dejavna je v družbe-
nopolitičnih organizacijah na območju KS, kakor tudi
v sami KS. Skupaj z DU organizira izlete za svoje
člane, ob dnevu borca in dnevu repubike pa redno
obiskujejo starejše in bolne člane, bodisi na domu, v
bolnišnici ali v domu starejših občanov. Skrbijo za
stanovanjsko problematiko svojih članov, skupaj z
DU sodelujejo na raznih športnih tekmovanjih, ki so
primerna njihovim letom. Dejavno se vključujejo v

družbeno samozaščito in še druge dejavnosti na
območju krajevne skupnosti. Naloge, ki so si jih za-
dali na konferenci, pa so precejšnje: vključiti se v
delo za ekonomsko stabilizacijo, skrbeti za bratstvo
in enotnost, širiti borbene tradicije narodov, vzdrže-
vali obeležja NOB, skrbeti za bolne člane, se še bolj
vključevati v družbeno samozaščito, biti pozoren na
pojave sovražnih izpadov in sovražne dejavnosti.
Posebna naloga članov so bižnje volitve in skrb za
mlajše kadre. Predsednik zveze vojaških vojnih in-
validov Avgust Žitnik pa je poročal, da je sedaj v KS
vseh članov 35, od tega 27 osebnih in 8 družinskih.

Za novega predsednika so izvolili Tineta Dežma-
na, sedanjega predsednika sveta KS, za podpred-
sednika Branka Popoviča, za tajnico Anico Bojc in
blagajničarko Danico Tomšič. Izvolili so še druge
člane odbora, vendar smo našteli samo tiste, s kate-
rimi se boste največkrat srečali. Zaželimo jim veliko
uspeha v njihovem delu.
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